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Zápis ze 124. zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 30. 9. 2021 od 14 hodin 

v místnosti B636 v budově Kokos v Kladně 

 

Přítomni: doc. Ing. David Vrba, Ph.D.; Ing. Petr Písařík, Ph.D.; Ing. Jan Mužík, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, 

Ph.D.; Ing. Tomáš Pokorný; Bc. Tereza Ptáčková; Hana Protivová; 

Omluveni: Ing. Jana Urzová, Ph.D.; Ing. Jan Kašpar; 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA;  Ing. Jaroslav Pluhař, CSc.; Mgr. Veronika Vymětalová, 

Ph.D.; 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 124. zasedání AS FBMI.  

2. Schválení žádosti o prodloužení platnosti akreditace navazujícímu magisterskému 

studijnímu programu Civilní nouzové plánování (výuka v českém jazyce a v prezenční a 

kombinované formě studia) 

3. Schválení žádosti o prodloužení platnosti akreditace doktorskému studijnímu programu 

Civilní nouzová připravenost (výuka v českém jazyce a v prezenční a kombinované formě 

studia) 

4. Výběr kandidáta za studentskou komoru AS FBMI do Grémia děkana  

5. Stanovisko AS FBMI k soudním sporům ZO VOS FBMI ČVUT v Praze s ČVUT v Praze 

6. Různé 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. D. Vrba informoval, že Marie Hnátková rezignovala na funkci 

senátorky AS FBMI a její pozici nahradila náhradnice z voleb Hana Protivová.  

Protivová H. se představila. 

1. Schválení programu 124. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 124-1: AS FBMI schválil program 124. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení žádosti o prodloužení platnosti akreditace navazujícímu 

magisterskému studijnímu programu Civilní nouzové plánování (výuka v 

českém jazyce a v prezenční a kombinované formě studia) 

J. Rosina představil uvedený materiál. 

Diskuze: J. Kauler, J. Rosina, 

Usnesení 124-2: AS FBMI schválil žádost o prodloužení platnosti akreditace navazujícímu 

magisterskému studijnímu programu Civilní nouzové plánování (výuka v českém jazyce a v 

prezenční a kombinované formě studia) 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Schválení žádosti o prodloužení platnosti akreditace doktorskému 

studijnímu programu Civilní nouzová připravenost (výuka v českém jazyce a v 

prezenční a kombinované formě studia) 

J. Rosina představil uvedený materiál.         

Usnesení 124- 3: AS FBMI schválil žádost o prodloužení platnosti akreditace doktorskému 

studijnímu programu Civilní nouzová připravenost (výuka v českém jazyce a v prezenční a 

kombinované formě studia). 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

4. Výběr kandidáta za studentskou komoru AS FBMI do Grémia děkana 

T. Pokorný navrhl T. Ptáčkovou do grémia děkana. T. Ptáčková přijímá.  

D. Vrba upřesnil, že hlasujeme o členovi akademické obce a musí proběhnout tajné hlasování. 

Usnesení 124- 4: AS FBMI navrhl do Grémia děkana Terezu Ptáčkovou. 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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5. Stanovisko AS FBMI k soudním sporům ZO VOS FBMI ČVUT v Praze s ČVUT 

v Praze 

AS FBMI byl informován J. Rosinou (děkanem FBMI) o soudních sporech s ZO VOS fakulta 

biomedicínského inženýrství ČVUT v Praze. 

Diskuze: D. Vrba, V. Vymětalová, J. Rosina, J. Pluhař, J. Mužík, P. Písařík 

Usnesení 124- 5: AS FBMI se nebude vyjadřovat k probíhajícím soudním sporům s ZO VOS fakulta 

biomedicínského inženýrství ČVUT v Praze. Od počátku založení zmíněné odborové organizace 

nezaznamenal AS FBMI žádnou jinou aktivitu kromě iniciování soudních sporů s ČVUT v Praze 

(respektive FBMI). AS FBMI vyzývá k ukončení soudních sporů, které jsou finančně náročné a mají 

negativní vliv na dobré jméno ČVUT.  

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

5. Různé 

T. Pokorný: Upozornil na zastaralé informace o odborové organizaci na webu. 

V. Vymětalová: : AS ČVUT žádal rektora o informaci ohledně toho, jak je naplňováno znění nového VMP 

na každé součásti ČVUT. Rektor uvedl, že bude žádat děkany fakult o vyjádření. 

 

Zapsal: T. Pokorný       Ověřil: D. Vrba, P. Písařík 

 

 

 


